
Protokół nr 18/2022 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

z dnia 5 i 11 maja 2022 r. 

W posiedzeniu Komisji udział wzięli: 

1. Marcin Olech – Przewodniczący Komisji 

2. Roman Cech – Wiceprzewodniczący Komisji  

3. Bartłomiej Tutak – Członek Komisji 

Radny nieobecny: Jadwiga Lejczak – Członek Komisji 

Porządek posiedzenia z dnia 5 maja 2022 r.: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Rozpoczęcia kontroli dotyczącej rozliczenia inwestycji chodnika z funduszu sołeckiego w Borzęcinie 

i wydatków sołectwa Brzeziniec-Borzęcinko w latach 2016-2021. 

3. Omówienie spraw bieżących. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

Porządek posiedzenia z dnia 11 maja 2022 r.: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Kontynuacja kontroli dotyczącej rozliczenia inwestycji chodnika z funduszu sołeckiego w Borzęcinie 

i wydatków sołectwa Brzeziniec-Borzęcinko w latach 2016-2021. 

3. Przygotowanie do rozpoczęcia kontroli obiektów sportowych stanowiących majątek Gminy Dębnica 

Kaszubska. 

4. Omówienie spraw bieżących. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad. 1 

Przewodniczący otworzył posiedzenie i przedstawił komisji plan pracy. 

Ad. 2 

Komisja zapoznała się z dokumentacją dot. funduszu sołeckiego i jego wykorzystania w latach 

2016 – 2021. Komisja przeprowadziła rozmowy z pracownikami Urzędu Gminy Dębnica Kaszubska 

w osobach: 

• Anny Mułyk,  

• Anny Żaczek, 

• Karola Żukowskiego, 

a także z sołtysem sołectwa Borzęcinko-Brzeziniec Panem Bogdanem Jagiełło.  

Komisja po weryfikacji dokumentacji oraz przeprowadzonych rozmowach nie stwierdziła 

uchybień. 

Następnie komisja przystąpiła do zapoznania się z dokumentacją dotyczącą inwestycji chodnika 

w miejscowości Borzęcino.   



Po przedłożeniu dokumentacji i przeprowadzeniem rozmowy z pracownikami Urzędu Gminy 

Dębnica Kaszubska w osobach: 

• Anny Mułyk,  

• Anna Żaczek, 

• Karola Żukowskiego, 

a także z sołtysem sołectwa Borzęcinko-Brzeziniec Bogdanem Jagiełło, Komisja nie stwierdziła 

uchybień, aczkolwiek: 

1) zwraca się z wnioskiem do Urzędu Gminy w Dębnicy, aby chodnik w miejscowości Borzęcino 

został dokończony do końca zabudowań, gdyż w obecnej chwili inwestycja nie jest zakończona, 

a kilka budynków zostało pozbawionych dostępu do nowego chodnika. Inwestycję, wówczas 

Komisja rekomenduje do uznania za zakończoną, gdyż Sołtys wskazuje, iż brak jest w obecnej 

chwili woli ze strony mieszkańców jej kontynuowania, 

2) komisja zwraca się z w wnioskiem do Urzędu Gminy, aby w przyszłości  zwrócić większą uwagę 

na miejsce składowania materiałów budowlanych tak aby uniemożliwić ich potencjalną 

kradzież lub zniszczenie, gdyż w obecnej sytuacji kostka brukowa była przechowywana kilka lat 

przy drodze dojazdowej do bloków w miejscowości Borzęcino, gdzie została porozrzucana 

i zgłaszano uwagi co do jej składowania. 

Ad. 3-5 

 

Komisja ustaliła termin kontroli obiektów sportowych stanowiących majątek Gminy Dębnica 

Kaszubska na 25 maja 2022 r. od godz. 10:00. Następnie omówiono sprawy bieżące i zakończono 

posiedzenia. 

Protokół sporządził 

Marcin Olech 

Marcin Olech ………………………………………………… 

Roman Cech ………………………………………………… 

Bartłomiej Tutak ………………………………………………… 

 


